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Årsmötet samlade 27 st medlemmar för att få ta del av klubbens verksamhet under 2022.  
Möteshandlingarna har funnits att tillgå på plats i Bollnäs i 2h före mötets uppstart, vilket har 
framkommit via hemsidan. 
 
Sven-Olov Bergman inleder med att hälsa alla välkomna till klubbens 62:a årsstämma, och 
förklarade därmed stämman öppnad. 
 
En tyst minut ägnades åt två stycken klubbfunktionärer som gått ur tiden, Karl-Evert Hellsén 
samt Karl-Erik Svedlund. 
 
Mötesförhandlingar 
 
1:  Justering av röstlängd. 
 Mötet beslutade att vid behov upprätta röstlängd. 
 
 
2:  Val av ordförande för mötet. 
 Jan Isaksson valdes att leda årsmötets förhandlingar. 
 
 
3:  Styrelsens anmälan som protokollförare för mötet.  
 Anton Joelsson valdes att föra mötesprotokoll. 
 
 
4:  Val av två justeringsmän  
 Årsmötet valde Göran Olsson & Ewa-Lena Nordell som justeringsmän.  
 
 
5: Val av två rösträknare. 
 Årsmötet valde Göran Olsson & Ewa-Lena Nordell som rösträknare. 
 
 
6:  Beslut om närvaro & yttranderätt förutom klubbens medlemmar. 
 Styrelsen beslutar att samtliga deltagare har rätt att närvara och yttra sig på 

mötet, dock kan det genomföras kontroll av medlemskap vid eventuell 
rösträkning. 
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7:  Fråga om årsmötet blivit stadgeenligt utlyst. 
Kallelse har skett genom annons i Älghunden 4 2022, samt på klubbens hemsida 
& facebooksida. Årsmötet godkände kallelsen. 

 
 
8:  Fastställande av dagordning. 
 Mötet fastställde förelagd dagordning. 
 
 
9:  Styrelsens verksamhetsberättelse och årsbokslut samt revisorernas berättelse. 
 Verksamhetsberättelsen 

Sven-Olof redovisar styrelsens verksamhetsberättelse 
 
Årsbokslut 

Kassör Conny Brändström redogör kort över klubbens årsbokslut. Förlust på året 
-70k, detta tack vare tappade intäkter då det varit färre på utställningarna samt 
som startat på prov.  
 
Det har även införts nya domarregler på löshundsproven där det då genomförts 
utbildningar som kostat en del. Medlemsantalet är dock stabilt, vilket är positivt. 
 
Detta ska ses över så att inte det negativa resultatet blir en trend. 
 
Det går att ha fler styrelsemöten via zoom för att spara pengar, dock inte alla då 
det är givande att även träffas fysiskt. 
 
 
Revisorernas redogörelse 

Tomas Persson går igenom årets revisionsberäkning.  
 
De har under revisionen inte funnit anledning till anmärkning beträffande 
redovisningshandlingar eller bokföring varför de tillstyrker att årsmötet 
fastställer resultat och balansräkning samt att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för 
den tid revisionen omfattar. 
 
Mötet godkände Styrelsens verksamhetsberättelse, kassörens redogörelse samt 
revisorernas berättelse. 

 
 
10:  Fastställande av årsbokslut samt beslut om uppkommen vinst eller förlust. 

Årsmötet beslutade att fastställa årsbokslutet samt att börja ny räkning för 2023. 
 
 
11:  Styrelsens rapport om uppdrag föregående årsmöte givits till styrelsen. 

Inga uppdrag från årsmötet 2022. 
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12:  Beslut om styrelsens ansvarsfrihet 
 Mötet beslutar om full ansvarsfrihet. 
 
12:  A: Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan 2023. 

Verksamhetsplanen för 2023 fastställdes. Alftas utställning flyttas för i år till 
Långnäs p.g.a. praktiska anledningar. SM-kval genomförs av Mellan, i samarbete 
med Norra. KM för championhundar genomförs under brunstuppehållet. Mötet 
godkände verksamhetsplanen. 
 
B: Beslut om styrelsens förslag till rambudget. 
Rambudgeten redovisades och årsmötet godkände den föreslagna budgeten.  
 
C: Beslut om avgifter för kommande verksamhetsår.valberdeningen 
Årsmötet beslutar att godkänna styrelsens förslag om avgifter för 2023.  
 
Förändringar för året är: 
 
Anmälningsavgift lös & ledhundsprov  300:- 
Ers. till domare vid lös & ledhundsprov, samt ersättning vid tävling.  700:-  
 
Gällande kostnadsersättningar för utställning skall tidigare punkt ”Renskrivning 
av utställningskritik – 1.500:-/ utställning” strykas, och istället skall ”Ersättning 
till anmälningsmottagare – 1.500:-/ utställning” höjas till 2.000:-/ utställning. 

 
 
13:  Fastställande av antal ledamöter i styrelsen samt val av ordförande och 

ledamöter i styrelsen enligt § 8. 
 Årsmötet fastställde antalet övriga ledamöter i styrelsen till 7 st. Styrelsen utökas 

med 1 person motför fjolåret. Sven Olov Bergman motiverar detta med att vi ska 
hålla SM 2025 och det kommer att krävas extra arbete av styrelsen. 

 
Valberedningens förslag godkändes av årsmötet, med smärre förändring:  
- Sven-Olov Bergman omvaldes till ordförande för ytterligare 1 år. 

 - Per Svensk, Conny Brändström samt Janolof Joelsson står kvar 1 år. 
 - Jan Stark, David Lodin, Hanna Elversson samt Jan Linander sitter 2 år. 
 
                       Kortare presentation av nya Ledamöter Hanna Elversson och David Lodin. 
 
                       Avtackning Stefan Persson för sitt arbete i styrelsen, fick en kniv av klubben som 

tack för väl utfört uppdrag. 
 
 
14:  Val av två revisorer och två revisorssuppleanter enligt § 9 i stadgarna.  
 Ordinarie revisorer: Anders Uddén & Thomas Persson omval för en tid av 1 år. 
 Revisorssuppleanter: Anders Jonsson omvaldes för en tid av 1 år, nyval Per 

Olsson 1 år. 
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15:  Val av valberedning enligt § 10 i stadgarna. 

Stefan Gunnarsson Norra t.o.m. 2025  
Per Hellsén Mellan t.o.m. 2024 
Robert Wallner Södra nyvald t.o.m. 2026 
  

16:  Beslut om omedelbar justering av punkterna 13-15. 
 Årsmötet beslutade om omedelbar justering av punkterna 13-15. 
 
 
17:  Motioner och övriga ärenden som av styrelsen hänskjutits till ordinarie 

årsmöte eller som senast den 10 januari anmälts till styrelsen. Anmälan av 
sådant ärende skall vara skriftligt. Till ärendet ska styrelsen för behandling av 
årsmötet avge utlåtande och lämna förslag till beslut.  

 
 Till 2022 års årsmöte har inkommit 6 st motioner. 
 
 Motion nr 1 om att viltspårchampioner som blir klara för den dagen ska 

tilldelas rosett på plats kostnadsfritt av viltspårdomaren. Gäk köper in dessa 
och fördelar ut bland domarna. 
 
Styrelsen föreslår avslag, då det blir för administrativt, trodde inte att det skulle 
påverka antalet starter.  
 
Motionen avslås av stämman. 
 

 Motion nr 2 att anmälningsavgiften för jaktprov ska vara lika som i resten av 
Sverige, alltså samma som i resten av alla lokalklubbar. Ska gå till SÄK. 
 
Styrelsen föreslår bifall. 
 
Motionen bifalles av stämman. 
 
Motion nr 3 att domararvodet för jaktprov ska vara lika som i resterande 

lokalklubbar. Ska gå till SÄK. 
 
Styrelsen föreslår bifall. 
 
Motionen bifalles av stämman. 
 
Motion nr 4 att kvaltiden för sm-kvalet skall förlängas t.o.m. 31/1  
 
Styrelsen och jaktprovskommitén föreslår avslag,  
 
Motionen avslås av stämman 
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Motion nr 5 att begränsningen på antal starter skall tas bort, så att man kan 

starta så många gånger man vill, med förbehåll om att proven 
efter det 3:dje skall genomföras innan man får anmäla ett nytt. 

 
Styrelsen yrkar bifall. 
 
Stämman bifaller motionen. 

 
 
Motion nr 6 att älghunden skall kunna tilldelas SE(U)CH om den har en 

jaktprovsmerit, så att det blir lika som det är i Norge och Finland. 
  
  Styrelsen yrkar bifall 
  Berit Bodin föreslår avslag 
 
                         Stämman yrkar bifall. 
 

Avslutning. 
 Mötets ordförande Jan Isaksson tackade för visat intresse och överlämnade 

ordförandeklubban till klubbens ordförande Sven-Olov Bergman, som sedan 
tackade Jan Isaksson och Anton Joelsson för väl genomfört årsmöte och 
förklarade mötet avslutat. Som uppskattning får dessa en varsin jaktprovs eller 
utställningsstart.  

 
 Frågan lyftes huruvida det ska återinföras till nästa år att dela ut 1:a pris fysiskt. 
 

Efter mötet redovisade Klubbens sekreterare och ordförande hundar uttagna till 
SM-kval, samt de hundar som tagit inteckningarna i klubbens vandringspris 
under 2022.  
 
Tord Svensk, Delsbo, Söromdellens DiAs Sessa, är årets vinnare för Delsbo 
Vapens Vandringspris år 7 av 10år. 
 
Rundvirke Skogs vandringspris till bästa tikar, år 1 av 5, delas i år ut till 
Dahlholmens Nora, Pär Dahl-100 poäng för 17/18 till 21/22 
 
Rundvirke Skogs vandringspris till bästa unghund hane, år 5 av 5, delas ut i år till 
Arro, Ulf & Johan Rudman – 106 poäng för 17/18 till 21/22  
 
Årets domarlotteri förrättades och vanns av  
- Stefan Söderström Bollnäs 
- Yngve Skoglund Ljusne 
- Niklas Näslund Korskrogen 
- Reine Andersson Sandviken 
- Hans Eriklinds Loos 
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Anton Joelsson, mötessekreterare Jan Isaksson, mötesordförande 
 
 
 
 
 
 
 
 
Göran Olsson, justeringsman  Ewa-Lena Nordell, justeringsman 
 


